
  
    R O M Â N I A 

 JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
      CONSILIUL JUDEŢEAN 
    Nr. IC/1230 din 29.01.2014 
          

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 29 ianuarie 2014,  în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din data 
de 29 ianuarie 2014 se desfăşoară în sala de şedinţe a Palatului Administrativ al 
Judeţului Bistriţa - Năsăud, începând cu ora 14ºº. 

Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud nr.11 din 23.01.2014 privind convocarea Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud în şedinţă ordinară la data de 29 ianuarie 2014, ora 14.00 consilierii 
judeţeni au fost convocaţi la şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Bistriţa-
Nãsãud din data de 29 ianuarie 2014, în scris, prin invitaţie, telefonic şi prin 
mass-media. 

Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat şi la sediul instituţiei 
şi pe site-ul www.portalbn.ro .   

* 
În sală este prezent domnul preşedinte Emil Radu Moldovan şi din totalul 

de 29 consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi 29 consilieri judeţeni.   
Este prezent la şedinţă şi domnul Iosif Redl secretarul judeţului. 

* 
Au fost invitate şi se află prezente persoane din aparatul de specialitate al 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: Moldovan Florin Grigore – administrator 
public al judeţului; Mica Oprea – director executiv, Tiniş Viorel – director 
executiv; Deac Raluca – director executiv; Orţan Alexandru – Şef serviciu; 
Moldovan Nicoleta – consilier principal; Răscol Maria – consilier asistent; Vereş 
Paul – consilier principal; Purcoi Dan – consilier pricipal; Nemeş Graţiela – 
director Cabinet preşedinte; Sîngeorzan Ştefan şi Ivan Bogdan – consilieri 
peşedinte. 

În calitate de invitaţi mai participă: Fontul Delia Claudia – Director general 
Direcţia de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Judeţul Bistriţa-Năsăud, Rusu 
Andrei – Director S.C. Lucrări Drumuri şi Poduri S.A. Bistriţa-Năsăud. 

Reprezentanţii mass-media.  
* 

Domnul preşedinte Emil Radu Moldovan adresează salutări tuturor 
participanţilor şi declară deschisă şedinţa Consiliului Judeţean. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Sărut-mâinile, bună ziua stimaţi colegi. Mă bucur să vă revăd.  
 
  Din totalul de 29 de consilieri judeţeni sunt prezenţi un număr de 29 fiind 
îndeplinite astfel prevederile legale pentru buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei. 
Înainte de a vă prezenta Proiectul ordinii de zi supun aprobării dumneavoastră 
Procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 19 decembrie 2013. Dacă sunt 
intervenţii? Dacă nu deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi.  

Cu 30 de voturi „pentru” Procesul verbal a fost aprobat. Mulţumesc. 
Aprobarea Procesului verbal al şedinţei extraordinare din data de 8 ianuarie 

2014. Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem procedura de vot, vă rog 
să votaţi. 

Cu 28 de voturi „pentru” Procesul verbal a fost aprobat. Mulţumesc. 
  Aş vrea înainte de a trece la Ordinea de zi să salut în mijlocul nostru şi 
prezenţa domnului senator Deneş. Bine aţi venit domnule senator. 
   
  Ordinea de zi: 

 
1. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Asociaţiei de 

Dezvoltare Intercomunitară ”Turism în Bistrița-Năsăud“ a unui 
spaţiu din domeniul public al judeţului Bistriţa-Năsăud. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului detaliat de venituri 
şi cheltuieli la S.C. „Lucrări Drumuri şi Poduri” S.A. Bistriţa pe anul 
2014. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii unor licenţe de 
traseu pentru servicii de transport public judeţean de persoane prin 
curse regulate speciale. 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei 
Tehnice de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism a judeţului Bistrița-
Năsăud.  

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării statului de funcţii 
la Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Bistriţa-Năsăud. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud pe anul 2014 conform Legii 
bugetului de stat pe anul 2014 nr. 356/2013 şi a estimărilor pe anii 
2015-2017. 

7. Diverse. 
Intervenţii din partea dumneavoastră? Dacă nu sunt deschidem procedura de 
vot pentru aprobarea Ordinii de zi, vă rog să votaţi. 
Cu 30 de voturi „pentru” Ordinea de zi a fost aprobată. Mulţumesc. 
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* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Trecem la primul punct pe Ordinea de zi Proiect de hotărâre privind 

darea în folosinţă gratuită Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
”Turism în Bistrița-Năsăud“ a unui spaţiu din domeniul public al 
judeţului Bistriţa-Năsăud. Comisia de admnistraţie, avizul. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc. Comisia economică. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Mulţumesc. Dacă sunt intervenţii? Dacă nu deschidem procedura de vot, vă 
rog să votaţi. 
  Cu 30 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Punctul 2 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea 
bugetului detaliat de venituri şi cheltuieli la S.C. „Lucrări Drumuri şi 
Poduri” S.A. Bistriţa pe anul 2014. Comisia de admnistraţie vă rog avizul. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc. Comisia economică. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Comisia de urbanism. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Intervenţii? Nu sunt intervenţii, deschidem procedura de vot, 
vă rog să votaţi. 
  Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Imi spunea domnul vicepreşedinte că ar trebui ca unii dintre consilieri să fie 
absenţi de la vot. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  E dreptul fiecărui consilier. 
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  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Ar trebui să se spună să se consemneze în Procesul verbal de şedinţă. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Fiecare Proces verbal de şedinţă conţine votul fiecăruia dintre 
dumneavoastră cu extras, şi consilierii care sunt membrii în A.G.A. la S.C. Lucrări 
Drumuri şi Poduri S.A. au fost anunţaţi fiecare personal, să nu voteze. 
  Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  În regulă, precizarea asta trebuia făcută. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Bun. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Deci să se consemneze că acei colegi ai noştrii se abţin de la vot. 
  Grigore Dorin Popescu: - vicepreşedinte – 
  Nu, nu votează. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă rog să fiţi extrem de liniştită doamna consilier că avem grijă ca toate 
lucrurile să fie consemnate conform procedurilor şi legilor în vigoare, şi vă 
mulţumim enorm de mult pentru sprijinul acordat. 
  Cu 21 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc. 

* 
  La adoptarea prezentei hotărâri nu au luat parte următorii consilieri 
judeţeni: Cîrcu Mirela-Maria, Ulecan Maria, Pop George, Mereuţă Mircea, 
Breşfelean Ciprian-Radu. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  3. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii unor licenţe de 
traseu pentru servicii de transport public judeţean de persoane prin 
curse regulate speciale. 

Comisia de admnistraţie vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 

  Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Comisia de urbanism. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt intervenţii, deschidem 
procedura de vot, vă rog să votaţi. 
  Cu 29 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc. 
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* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei 

Tehnice de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism a judeţului Bistrița-
Năsăud. Comisia de admnistraţie vă rog avizul. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de urbanism. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Dacă sunt intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii, supun la vot 

art. 1 care va fi adoptat cu votul secret al majorităţii consilierilor judeţeni 
prezenţi. Deschidem procedura de vot pentru art. 1. Vă rog să votaţi. 
  Cu 30 de voturi „pentru” art. 1 a fost adoptat. Supun votului 
dumneavoastră Proiectul de hotărâre în integralitatea lui. Deschidem procedura 
de vot, vă rog să votaţi. 
  Cu 30 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării statului de 

funcţii la Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Bistriţa-Năsăud. Comisia de admnistraţie, avizul. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc. Comisia economică. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Mulţumesc. Intervenţii? Nu sunt intervenţii, deschidem procedura de vot, 
vă rog să votaţi. 
  Cu 30 de voturi „pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  6. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud pe anul 2014 conform Legii 
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bugetului de stat pe anul 2014 nr. 356/2013 şi a estimărilor pe anii 
2015-2017. 

Comisia de admnistraţie vă rog avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 

  Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Mulţumesc. Comisia economică. 
Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil cu următorul amendament: „se transferă suma de 60 mii lei 

de la secţiunea de funcţionare la secţiunea de dezvoltare în cadrul limitei totale 
de 3.000 mii lei la Centrul Judeţean pentru Cultură Bistriţa-Năsăud, sumă cu, 
care se completează şi anexa nr. 3”. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de cultură. 
Bugnar Ramona: - consilier judetean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Mulţumesc. Comisia de urbanism. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 

Comisia de urbanism propune următorul amendament respectiv: 
Se propune diminuarea sumei prevăzute la capitolul – Cultură, recreere, 

religie la Centrul judeţean pentru Cultură cu suma de 1000 mii lei şi alocarea 
acestei sume la capitolul Transporturi, drumuri şi poduri care se va distribui după 
cum urmează: 

1. Modernizare DJ – 172 km 34+160 - 37+264 Zagra – Suplai cu suma 
de 400 mii lei. 

2. Amenajare şi consolidare DJ 172 h km 14+043 – 25+593 – Matei – 
Fîntînele – DJ 151, 600 mii lei astfel încât suma totală alocată pentru 
cele două obiective de investiţii să fie de 1000 mii lei /obiectiv. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Deci înţeleg că pe cele două drumuri judeţene vreţi să suplimentaţi sumele 

propuse de executiv. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 

Da.  
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Bine. Vă rog. Atât? 

  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Da.  
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. În mod normal ar trebui să-l întreb pe domnul Popescu dacă e 

de acord să-i diminuaţi bugetul la domnul Ţărmure. O să-l întreb după şedinţă. 
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  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Să-i majorez bugetul la drumuri şi poduri pentru că dânsul aşa are 
coordonare. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  O să-l întreb pe domnul Popescu. Dacă mai sunt alte intervenţii? Domnule 
Curteanu, vă rog. 
  Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc domnule preşedinte. Faţă de bugetul anului trecut, forma 
prezentată astăzi e mai bine structurată şi detaliată. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Înseamnă că am ţinut cont de sugestiile dumneavoastră. 
  Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Ceea ce ne bucură şi vă mulţumim domnule preşedinte, aşa e şi firesc, din 
lupta contrariilor se naşte un lucru bun. E până la urmă un lucru benefic pentru 
că aţi făcut lucrul acesta pentru că până la urmă trebuie să respectaţii dispoziţiile 
legale, nu am făcut propuneri aşa să ne aflăm în tramvai. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Tramvaiul din Bistriţa, sau în alt tramvai. 
  Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Cel din Bistriţa evident. Dincolo de aprecierile pozitive care includ şi 
majorarea sumei la investiţii, ceea ce iar ne bucură că ne-am răcit gura până 
anul acesta de pomană când v-am spus că trebuie investiţii în acest judeţ, mai 
avem, eu cel puţin am câteva observaţii de făcut, mai degrabă nişte lămuriri cer 
pe care le-am cerut şi în comisii şi nu sunt pe deplin lămurit. E vorba de 
Programul lucrărilor de investiţii pe anul 2014, ori Legea nr. 273 privind finanţele 
publice locale ne spune următoarele lucruri în art. 41 şi art. 42 şi anume 
cheltuielile pentru investiţii publice şi alte cheltuieli de investiţii finanţate din 
fonduri publice locale se cuprind în proiectele de buget în baza programului de 
investiţii publice al fiecărei unităţi administrativ-teritoriale, întocmit de ordonatorii 
principali de credite care se prezintă şi în sesiunea de dezvoltare ca anexă la 
bugetul iniţial.  Art. 42 ne spune care sunt informaţiile privind programele de 
investiţii publice pentru fiecare obiectiv inclus ………. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Am o singură rugăminte la dumneavoastră, mai aveţi 1 minut şi 
rugămintea poate veniţi la subiect, consultaţii juridice nu este cazul. 
  Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Ba este cazul pentru că nu s-a respectat legea de aceea vă şi spun. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Răspundem pentru nerespectarea legii. 
  Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Eu vă atrag atenţia. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mulţumesc dar rugămintea dacă se poate să veniţi la subiect. 
  Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Cu întreruperile mă încadrez la minutul respectiv. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mai dau timpul necesar dar am rugămintea să nu mai faceţi cu noi 
consultaţii juridice. În baza legii, noi am respectat, vă propun, dacă sunteţi 
drăguţ să ţineţi cont de ceea ce vă propun eu. 
  Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Sunt prezentate pe programul de investiţii, informaţii financiare şi 
nefinanciare. Informaţiile financiare trebuie să cuprindă creditele de angajament, 
creditele bugetare, graficul de finanţare pe surse, corelat cu graficul de execuţie, 
analiza cost beneficiu, costurile de funcţionare şi de întreţinere după punerea în 
funcţiune…… 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Domnule consilier nu aş vrea să vă tai cuvântul înainte de a face 
propunerea constructivă. Nu ne mai citiţi legi pentru că ştim să citim şi singuri. 
  Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Păi se pare că nu le citiţi, aceea e singura mea problemă. Programul 
lucrărilor de investiţii nu cuprind aceste elemente şi de aceea am cerut lămuriri 
suplimentare. Dacă vreţi să îmi răspundeţi asupra acestui semn de întrebare sau 
domnul Tiniş e bine, dacă nu, nu. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Deci întrebarea care este? 
  Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  De ce nu aţi cuprins în Programul de investiţii elementele cuprinse în art. 
42 din Legea nr. 273. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mai simplu ne înţelegem aşa decât să ne citiţi legi. Domnule Tiniş. 
  Tiniş Viorel: - director executiv- 
  Programul de investiţii după ce se aprobă, se întocmeşte lista de investiţii 
cu anexa 1 cu centralizatorul de investiţii fără acesta nu ne primeşte finanţele cu 
bugetul aprobat. Datele acestea vor fi prinse, cele aprobate, pentru fiecare se 
face fişă indepenedentă, s-a făcut în fiecare an. Este lista care se semnează 
după ce avem bugetul aprobat, cu sumele, cu datele din contract, valoarea. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc domnule Tiniş. Vă rog doamna consilier Săsărman. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc domnule preşedinte. Câteva clarificări pe care dacă îmi îngăduiţi 
să vi le solicit. Anul trecut am adoptat o hotărâre a consiliului judeţean 
referitoare la sesiunile fondurilor nerambursabile. Am observant că acest 
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subcapitol referitor la fondurile nerambursabile nu l-am cuprins. Domnul Tiniş 
ne-a explicat că aceşti bani vor fi alocaţi din subcapitolul alte servicii în domeniile 
culturii, recreerii şi religie pentru care ne propuneţi 800 mii lei. Confirmaţi sau 
infirmaţi? 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Cu rugămintea să repetaţi esenţa pentru că m-a deranjat domnul secretar. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Deci suma alocată fondurilor nerambursabile pentru că ştiţi că avem o 
hotărâre ……….. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vorbiţi de Legea 350. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Avem o hotărâre a consiliului judeţean privitoare la fondurile 
nerambursabile. Aceste fonduri nerambursabile nu se regăsesc într-un subcapitol 
distinct. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Sunt în acel capitol şi vom veni în faţa dumneavoastră cu un proiect de 
hotărâre clar cu ce vom aloca pe Legea aceea 350.  
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Deci fondurile nerambursabile ……… 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Sunt la acest capitol. Deci confirm. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc. Al doilea lucru. Tot în buget faceţi referire şi ne propuneţi să 
alocăm suma de 2472 mii lei pentru programe de dezvoltare regională şi socială. 
Rugămintea mea ar fi să-mi spuneţi ce fel, la care programe vă gândiţi, măcar 
aşa exemplificativ. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Deci în momentul de faţă nu avem finalizate negocierile între Comisia 
Europeană şi Guvernul României privind alocările de fonduri în mod concret pe 
axele care ar putea devenii şi Consiliul judeţean eligibil pentru aplicarea unor 
proiecte şi am prins o sumă generală şi de acolo în etapa următoare după ce 
vom ştii în mod concret ce vom putea face o să detaliem pe proiectele 
respective. Ca idee îmi doresc foarte mult ca una dintre cele mai mari probleme 
ale judeţului Bistriţa-Năsăud cu, care suntem cu toţii de acord problema 
infrastructurii rutiere să putem să accesăm cel puţin un drum foarte important 
gen DJ 151 în următorul exerciţiu financiar. Ca prioritate 0 propusă de către noi 
în cadrul Consiliului ADR-NV unde am fost reprezentaţi de domnul vicepreşedinte 
Pugna, e vorba de un drum denumit Poarta Transilvaniei care merge în mai 
multe judeţe, la noi o să intre prin comuna Chiochiş, trece pe dumul judeţean 
dealul la Matei, ajunge în DN 15 A, pe urmă din Prundu Bârgăului prin Bistiţa 
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Bârgăului merge în Colibiţa până în Miţa, se întoarce pe Blaj înapoi în DN 17, 
vine pe DN 17 în jos până la Joseni trece Strâmba şi va ajunge la Coşna în 
condiţiile în care vom avea asigurarea că vom putea obţine şi avizul de mediu de 
la Comisia europenă pentru zona aceea de turbărie de la Lunca, dacă nu o să se 
finalizeaze undeva la ieşire din comuna Lunca Ilvei. Ca a doua prioritate, alt 
proiect propus de noi este un proiect pe Drumul judeţean de la Uriu pe Valea 
Ilişua la Suciu de Sus cu un apendice care să trecă la Breaza şi să întoarcă în 
Petru Rareş sunt cele două tronsoane de drumuri judeţene care sunt propuse de 
către noi în ADR-NV şi vom vedea în etapa următoare care dintre ele vor putea fi 
incluse la finanţare cu fonduri europene, cu menţiunea că dacă nu vom reuşi să 
le introducem pe amândouă acolo, încă nu ştim cuantumul sumelor, vom face 
demersurile necesare ca cel care nu va intra să fie introdus în Programul 
Naţional de Dezvoltare locală pe Ordonanţa 28 şi să încercăm să obţinem fonduri 
guvernamentale. Avem, ceea ce am discutat cu dumneavoastră ca proiecte din 
masterplan-ul de turism, cele trei zone care se pretează şi la care avem deja 
studiile de oportunitate, avem paşi importanţi făcuţi în faţă pe zona Văii 
Bîrgăului, suntem în momentul de faţă în întocmirea documentelor necesare 
pentru a putea veni în faţa dumneavoastră pentru constituirea celorlalte două 
ADI-uri respectiv Valea Someşului şi Rebrei plus Valea Sălăuţei. Suntem de 
asemenea într-un stadiu foarte avansat şi aş folosi acest prilej să-i felicit pe 
colegii noştrii de la ADI Apă Canal şi pe cei de la Aquabis care au avut spun eu 
un an 2013 fructuos cu o activitate foarte bună. Au făcut mai multe deplasări în 
teren pe la fiecare primărie şi împreună cu Consiliile locale şi cu primăriile au 
întocmit câte o fişă a fiecărei localităţi cu ceea ce există funcţional în momentul 
de faţă din punct de vedere a reţelelor de apă şi canalizare, ceea ce poate fi 
promovat în etapa a II-a a Master Planului şi sigur vor rămâne o parte din ele 
care vor fi comunicate primarilor pentru a putea fi promovate pe alte tipuri de 
finanţări. Am fost printre primii care am depus documentaţia în septembrie anul 
trecut la Bucureşti, dacă nu mă înşel în luna ianuarie colegii mei de la ADI şi 
managementul Aquabis-ului au fost la o primă discuţie la Autoritatea de 
management, suntem primul judeţ în ţară programat pentru vizita în teren care 
va avea loc dacă nu mă înşel între 10 şi 14 februarie, care e un element 
important în a putea face paşi mai departe şi în urma acestei vizite, în urma 
analizelor şi discuţiilor vom avea finalizată şi cerearea de finanţare pentru etapa 
a II-a a Master Planului unde sigur că va trebui să facem rost de resurse 
necesare pentru partea de cofinanţare care revine operatorului economic. Sigur 
sunt şi alte proiecte de mai mică anvergură, lucrăm în momentul de faţă pe 
fondurile norvegiene să vedem dacă o parte din castelul de la Posmuş poate fi 
reabilitat pe acest tip de fonduri sau dacă rămânem cu el să intrăm pe exerciţiul 
financiar 2014-2020 şi este o listă întregă de proiecte care urmează să fie 
finalizată până la finalul lunii martie, care va fi parte din Strategia de dezvoltare 
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şi care va fi în lista la care făcea trimitere atunci când am dezbătut strategia 
domnul consilier judeţean Florin Urâte. O să vină şi în faţa dumneavoastră o listă 
integrală cu tot ceea ce avem în vedere. V-am spus în linii mari cam ce vrem să 
facem în etapa următoare ca proiecte mai mari de investiţii. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Pot să continui? 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă rog. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc pentru expunere. Expunerea dumneavoastră mă îndreptăţeşte 
să opinez că amendamentul Comisiei de urbanism în ceea ce priveşte alocările 
bugetare pe cele două obiective este mai mult decât întemeiată şi trebuie să vă 
concentraţi pe acele proiecte dar în acelaşi timp până când se vor debloca 
fondurile europene să finalizăm lucrările pe care le începem. Doream să vă mai 
spun un anume aspect şi acela că aţi enumerat două priorităţi şi aţi omis-o pe a 
treia. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Sunt un muritor de rând şi eu, dar vă rog. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  A treia sub aspect politic care se referă la tronsonul de drum care vine 
dinspre Lechinţa – Chiraleş, Arcalia – Sărăţel şi continuă până la…………………… 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Avem 7 tronsoane, eu v-am spus primele două priorităţi, toate sunt dar e 
pe un alt loc nu este în primele două. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  A trebuit să vă sugerez şi cea de-a treia. Deci, cam atât am avut eu de 
spus. Mulţumesc pentru că îmi susţineţi amendamentul privitor la dirijarea 
sumelor, nici nu s-ar putea altfel. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Înţeleg că o faceţi anticipat, sper să nu vă dezamăgesc până la final. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Nu ar fi prima dată, dar....................... 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Bun, alte intervenţii? Domnul consilier Florin Urâte, vă rog. 
  Florin Urîte: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc domnule preşedinte. E foarte bine că există şi astfel de 
dezbateri, foarte multe lucruri s-au clarificat şi vedeţi că este bine şi poate că 
dacă se scriu aceste lucruri, simplificăm lucrurile de întrebări. Totuşi câteva 
observaţii, de fapt nu observaţii cât lămuriri, multe s-au clarificat. În primul rând 
pe partea de cultură, sunt şi anul acesta alocaţi vreo 7 100 mii Ron aşa că dacă 
iau doar Muzeul Judeţean 2 300, 3 000 şi 1 800, la o intervenţie a mea de anul 
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trecut şi la care aţi subscris şi dumneavoastră şi aţi cerut şi un program integrat, 
cel puţin ca să.............. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Într-o următoare şedinţă o să avem un calendar de activităţi. 
  Florin Urîte: - consilier judeţean – 
  Când ni se va prezenta programul integral? 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Deci domnule consilier, în baza unui buget care sper că va fi aprobat 
astăzi, colegii mei trebuie să pregătească pentru şedinţa din luna februarie 
calendarul de activităţi detaliat pentru anul în curs, fiecare dintre cele trei 
instituţii nominalizate de dumneavoastră, care va veni în dezbaterea şi 
aprobarea plenului Consiliului judeţean. 
  Florin Urîte: - consilier judeţean – 
  Deci următorul consiliu, da? A doua problemă şi e foarte bine că avem şi 
un reprezentant al Parlamentului, e bine că s-au făcut acele fişe de care aţi 
menţionat la Aquabis în mod special, însă continui cu, am mai avut intervenţii în 
sensul acesta, tot extindem reţele apă canal şi dacă ne uităm dividendele şi din 
punct de vedere al acţionariatului Consiliului judeţean, dividendele nu sunt foarte 
spectaculoase. Dacă, cresc km de reţele apă canal cu siguranţă cresc şi 
cheltuielile şi dacă numărul de cei care se racordează este relativ mic, deci asta 
cred că este nevoie de un proiect legislativ de obligativitate a branşării sau ştiu 
eu printr-o taxă de poluare dacă nu se branşează, deci părerea mea că trebuie 
intervenit şi dinspre partea legislativă şi dincoace local cel puţin avea contacte de 
mentenanţă orice localitate care are şi de aici încolo să ne branşăm pentru că 
atunci teoretic ar fi să scap de cheltuielile pentru cei care sunt corecţi şi se 
branşează. Să ţineţi cont şi de aspectele respective.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Da, aici punctual dacă îmi permiteţi, aveţi foarte mare dreptate în tot ceea 
ce spuneţi. În momentul de faţă sunt făcute eforturi foarte mari atât din partea 
Guvernului cât şi din partea autorităţilor locale cât în mod special din partea 
comisiei, se investesc foarte mari sume, din păcate încă, cultura la nivelul 
populaţiei în acest domeniu nu este cea mai fericită şi va trebui să facem un 
efort comun cu toţii. Şi noi cei care suntem reprezentanţii cetăţenilor în 
legislativul Consiliului judeţean, împreună cu instituţiile abilitate gen ADI, 
Aquabis şi în mod special cu primăriile, să le explicăm la oameni că e obligatoriu 
să se racordeze la aceste reţele de utilităţi. Aici vorbim de apă şi canalizare într-o 
următoare etapă vom intra cu finalizarea proiectului de colectare a deşeurilor 
pentru că urmează să vină auditul comisiei, să se vadă care este efectul 
investiţiilor care s-au făcut în România şi eu vă lansez o provocare domnule 
Urîte, poate reuşiţi dumneavoastră, aveţi şi răbdarea necesară să-i convocaţi pe 
toţi parlamentarii judeţului Bistriţa-Năsăud, să aibă şi ei o iniţiativă comună 
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poate după 24 de ani reuşim să-i convingem. Eu vă mărturisesc că în 8 ani cât 
am foast acolo nu am reuşit să avem o iniţiativă comună toţi parlamentarii 
judeţului pentru că trebuie cumva o decizie la nivel naţional. E o problemă 
naţională, să vedem care este posibilitatea ca un număr cât mai mare dintre 
cetăţeni să fie conectaţi la aceste reţele. Eu sunt un susţinător al propunerii 
dumneavoastră, sunt dispus să fac toate eforturile ca să îi conştietizăm pe 
oameni că trebuie să beneficieze de aceste lucruri şi trebuie să se obişnuiască, 
că nu mai pot arunca gunoiul la pîrâul din capătul satului şi nici nu mai pot da 
drumul la apa uzată din baie printr-o ţeavă de 90 în şanţul din faţa casei sau ştiu 
eu în altă parte. Eu cred că este o misiune la care trebuie să punem umărul cu 
toţii. Vă rog să continuaţi.  
  Florin Urîte: - consilier judeţean – 
  Încă o întrebare mai am, pentru reabilitare Serviciul public comunitar 1 302 
mii Ron, deci 13 miliarde vechi. Despre ce suprafaţă este vorba, că mi se pare o 
sumă foarte mare? 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Da. Una dintre primele lucruri pe care le-am văzut atunci când am preluat 
mandatul în 2012 este acesta Serviciul de Evidenţă informatizată a persoanei şi 
este un serviciu care intră în contact direct cu cetăţenii. Din păcate din lipsă de 
spaţiu funcţionează în momentul de faţă în trei locaţii şi plimbîm cetăţenii de la 
consiliu prin Piaţa Mică şi din Piaţa Mică nu mai ştiu unde în cealaltă zonă. 
Aveam o clădire care era în comodat la OCPI pe Odobescu, am crezut că putem 
muta Serviciul acolo, nu corespunde nici din punct de vedere al suprafeţei, nici a 
modului în care arată acum şi atunci am spus că trebuie să ne asumăm această 
responsabilitate, să extindem acea clădire, să o rebilităm şi să putem să oferim 
cetăţenilor servicii de calitatea având toate serviciile din cadrul acestui Serviciu 
într-o singură locaţie. Am făcut demersurile necesare, a fost prins şi în bugetul 
anului trecut, e o sumă mai mare, între timp au avut loc procedurile de achiziţie 
publică anul trecut, care încă şi acum sunt contestate, dar se vor finaliza într-un 
fel cumva, acum detalii despre suprafaţă nu ştiu să vă dau dar vă asigur că aveţi 
acces. Doamna Vrabete este aici, proiectul cred că este la dumneavoastră, nu? 
Este la Direcţia Arhitect şef proiectul, vă facem şi scris, nu ştiu suprafaţa vă spun 
sincer, dar sunt toate detaliile, puteţi să vedeţi inclusiv şi proiectul. În urma 
discuţiilor cu doamna Cotfas şi cu colegii de la Evidenţa Informatizată a 
persoanei s-a făcut tema de proiectare şi vom avea o clădire care va avea toate 
funcţionalităţile pentru a putea deservi în condiţii cât mai bune cetăţenii judeţului 
Bistriţa-Năsăud. 
  Şi sigur acum sub spirit de glumă faceţi dumneavoastră rost de panglică, 
când îl inaugurăm la finalul anului. 
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  Florin Urîte: - consilier judeţean – 
Mulţumesc. La învăţământ rugămintea mea, nu intervin pe bugetul de acuma 
dar probabil în colaborarea şi cu Consiliul local Bistriţa şi având în vedere că 
avem nişte licee........... 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Am rugămintea să faceţi linişte să aud ce spune domnul Urîte. 
  Florin Urîte: - consilier judeţean – 
  Avem licee care dau olimpici şi creează totuşi o imagine bună a judeţului, 
poate o să fim mai atenţi să încercăm să dotăm şi acolo cu dotări IT 
suplimentare şi proiectoare pentru a-şi ţine sesiuni şi formare şi aşa mai departe. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  În momentul de faţă nu ştiu dacă avem voie să facem atfel de atribuiri de 
fonduri dar studiem. Domnul Tiniş şi cu domnul secretar, vă rog să luaţi ca temă 
asta dacă noi din Consiliul judeţean putem intervenii în dotarea unor 
laboaratoare la licee, dar din câte ştiu eu nu. 
  Florin Urîte: - consilier judeţean – 
  Ultima observaţie. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă rog. 
  Florin Urîte: - consilier judeţean – 
  Chiar poate în necunoştinţă am cerut acele amendamente pentru, dar văd 
că Poarta Transilvaniei e legată şi de Chiochiş-Matei, drept pentru care poate 
aprobaţi şi amendamentele noastre, suma de 1000 mii Ron. Mulţumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Bun. Dacă nu sunt alte intervenţii o să supun votului dumneavoastră 
Proiectul de hotărâre în varianta prezentată de executiv cu amendamentul 
propus de Comisia economică, în varianta în care nu întruneşte numărul necesar 
de voturi o să supunem amendamentele colegilor din grupul PDL votului 
dumneavoastră, nu putem face proceduri în timpul procedurii de vot. Deschidem 
procedura de vot. Era deschisă procedura de vot. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Am interupt domnule preşednte. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
   Am rugămintea să citiţi regulamentul domnişoara consilier. Am deschis 
procedura de vot şi vă rog să votaţi. Dacă nu întruneşte numărul necesar de 
voturi o să supun aprobării amendamentele propuse de dumneavoastră, adică 
varianta amendată de dumneavoastră. Am făcut o dezbatere gratuită care este 
foarte bună. 
  Cu 17 voturi „pentru” şi 10 voturi „împotrivă” Proiectul de buget a 
fost adoptat. Vă mulţumesc. 

* 



15 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  La Diverse. Aş vrea să vă fac următoarea informare privind extinderea şi 
modernizarea infrastructurii de apă şi apă uzată în judeţul Bistriţa-Năsăud: 
La data de 24.02.2010, a fost adoptata la Bruxelles Decizia Comisiei Europene 
privind aprobarea contribuţiei financiare din partea Fondului de Coeziune pentru 
proiectul major “Extinderea si modernizarea infrastructurii de apă şi apă uzată în 
judeţul Bistriţa-Năsăud”. 

Ca urmare a acestei decizii, în data de 22.03.2010, a fost semnat 
Contractul de finanţare nr. 101381, între Ministerul Mediului si Pădurilor şi S.C. 
AQUABIS S.A Bistriţa. 

Costul total al proiectului fiind de 344.328.828 lei, din următoarele surse 
finantare: 

- 265.021.291 lei – garantul din Fondul de Coeziune 
- 40.532.668 lei – subvenţia de la bugetul de stat 
- 6. 235.795 lei – subvenţie de la bugetul local, a Primăriilor membre a ADI 
- 32.539.074 lei – era partea de cofinanţare de 9,45% care revenea 

operatorului economic , respectiv S.C.  AQUABIS S.A 
Ca procente sunt 76,97%, garanturi de la Uniunea Europeană, 11,77% de 

la Guvern, 1,81% contribuţia Consiliilor locale şi 9,45% operatorul economic. În 
urma acestei situaţii la data de 26 iulie 2011, in cadrul sedintei ordinare a 
Consiliului Judeţean, a fost adoptată Hotărârea Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud nr. 37 - privind aprobarea garantării unei finanţări rambursabile externe 
în valoare de 32.539.074 lei pentru S.C AQUABIS S.A, prin care Consiliul 
Judeţean se obligă să asigure integral garantarea pentru: 

- serviciul anual al datoriei publice locale; 
- oricăror impozite şi taxe aferente realizării obiectivelor de investitii; 
- alte cheltuieli neeligibile ale finanţării rambursabile. 

La data de 22 decembrie 2011, a fost semnat Contractul de Credit, 
versiunea de semnare nr. 41688, intre S.C. AQUABIS S.A si Banca Europeana 
pentru Reconstructie si Dezvoltare (BERD), prin care s-a aprobat creditul în 
valoare de 33.000.000 lei. 

La data de 06 martie 2012, s-a semnat Contractul de Garantie intre Judetul 
Bistriţa-Năsăud si Banca Europeană pentru Reconstrucţie şi Dezvoltare (BERD), 
prin care Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud garantează faţă de BERD, 
îndeplinirea la timp a tuturor obligaţilor rezultate din Contractul de Credit a S.C. 
AQUABIS S.A.  

Până la această dată, Contractul de Credit a fost în conservare, nefiind 
utilizat, sumele folosite pentru plata lucrărilor care s-au derulat fiind din 
contribuţia Uniunii Europene, Bugetul de Stat si Cofinanţarea de la autorităţile 
locale, iar având în vedere faptul că acestea se vor epuiza în scurt timp, vă 
informăm că se va semna in numele si pe seama Judeţului Bistriţa-Năsăud, 
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Contractul de Asistenţă pentru Proiect, încheiat între Municipiul Bistriţa, Judeţul 
Bistriţa - Năsăud, S.C AQUABIS S.A şi BERD, prin care S.C. AQUABIS S.A. va 
putea trage efectiv partea de numerar necasară investiţiilor, respectiv partea de 
cofinanţare a Operatorului în cuantum de 9,45% din valoarea proiectului, adică 
32.539.074 lei. 

De asemenea la Diverse Conform prevederilor art. 4 din Ordonanţa 
Guvernului nr. 80/2003, vă aduc la cunoştinţă că în perioada 3 – 7 februarie 
2014 voi efectua un număr de 5 zile din concediul de odihnă. În această 
perioadă domnul Pugna Alexandru, vicepreședinte al Consiliului Județean Bistriţa-
Năsăud, îndeplineşte atrubuţiile preşedintelui conform Dispoziţiei Preşedintelui 
nr. 163/2012. Sper să nu mai supăr foarte multă lume că sunt în concediu, 
săptămâna viitoare. Dacă mai sunt intervenţii? Vă rog doamna consilier. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 

 Mulţumesc domnule preşedinte. Sprijinul dumneavoastră a fost frumos dar 
a lipsit cu desăvârşire, iarăşi avem investiţii pe care le împărţim cum dă domnul. 
Dar nu despre asta vreau să vă vorbesc. Două sunt chestiunile care mi-au atras 
atenţia şi vă rog să veniţi în faţa legislativului cu o soluţie de a rezolva problema 
pentru că noi degeaba vă propunem soluţii că nu le împărtăşiţi. Prima ar fi…. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Dar nu mie mi le propuneţi, cred că aţi propus plenului consiliului, nu? 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Pe care îl conduceţi. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Doar coordonez, nu conduc pe nimeni. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Prima problemă. Păi sunteţi preşedinte, nu aveţi atribuţii de coordonare ci 
de conducere dar mă rog. Prima problemă domnule preşedinte. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă rog. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Se referă la situaţia cu alimentarea cu apă în Comuna Şieu Odorhei. Va 
trebui să rezolvaţi acea problemă pentru că oamenii din zonă habar nu au ce se 
întâmplă cu racordurile de apă, dacă se fac, în ce condiţii. Comuna respectivă 
este traversată de o magistrală am înţeles. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  E în regulă, am înţeles şi ne ocupăm ca să informăm în detaliu populaţia cu 
ce se întâmplă în Comuna Şieu Odorhei. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Şi care sunt paşii mai departe pentru a le permite racordarea. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  De data asta vă sprijin cu toată forţa. 
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  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aha. A doua problemă pe care vă rog să o aveţi în vedere este situaţia 
jalnică a drumului judeţean care leagă două comune, Rebra de comuna Parva. 
Am participat alături de domnul vicepreşedinte al Consiliului judeţean, Pugna, la 
manifestările organizate în comuna Rebra şi vă spun cu toată sinceritatea că 
starea deplorabilă a drumului mai ales pe porţiunea sau pe tronsonul dintre 
comuna Rebra şi Parva este deplorabilă şi nu ne face cinste sau nu face cinste 
Consiliului judeţean. Mă aşteptam ca în buget să veniţi cu o problemă.....  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Dar nu am văzut nici o amendare a dumneavoastră la buget pe tronsonul 
acela. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  ......... cu o problemă de felul respectiv. Ei, păi nu am făcut. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu aţi făcut o propunere, poate că eram de acord uitaţi. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Am făcut suficiente propuneri. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Deci vă asigurăm că în momentul când bunul Dumneazeu şi timpul ne va 
lăsa, având de data asta un contract cu un operator economic, imediat ce ne 
permite timpul vom trece la repararea drumurilor judeţene. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Îmi exprim, adică mă rog nu-mi rămâne decât să vă dau crezare şi să îmi 
exprim convingerea că anul acesta vom cânta şi vom dansa mai puţin decât am 
făcut-o anul trecut şi într-adevăr ne vom ocupa de infrastructură.   

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Ce să facem mai puţin? 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Vom cânta şi vom dansa mai puţin decât am făcut-o anul trecut. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Fiecare alege dacă dansează sau cântă sau vorbeşte în gol, fiecare alege. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aa, vreţi să spuneţi..... 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Eu nu vreau să spun nimic. 

  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Vreţi să spuneţi proverbul cu „Bate toaca la urechea surdului”? 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu, nu. Eu nu am vrut să insinuez nimic. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Multumesc domnule preşedinte. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Cu multă plăcere. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Să aveţi un concediu plăcut. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Domnul Pugna îmi spunea că pe unde a fost dânsul la Parva era totul 
acoperit de zăpadă şi nu a văzut nimic. Dumneavoastră pe unde aţi fost? 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Chiar nu era acoperit cu zăpadă, era curăţat drumul pentru că pe drumul 
acela urma şi domnul prefect să se deplaseze. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Alte intervenţii? Dacă nu domnule senator dacă vreţi să adresaţi foştilor 
colegi ai dumneavoastră câte un cuvânt, vă rog. Şi aş fi bucuros dacă la 
propunerea domnului consilier Urîte să aduceţi la cunoştinţă legislativului ţării că 
e o problemă care se complică pe zi ce trece, la nivel naţional.  
  Deneş Ioan: - senator - 
  Nu vreau să vă reţin foarte mult, vreau să vă spun încă odată La mulţi ani 
şi a fost o şedinţă în care lumea a avut libertatea să-şi exprime punctele de 
vedere. Pentru acest lucru eu cred că s-au făcut paşi mari în activitatea şi buna 
funcţionare a consiliului judeţean, aşa cum din păcate în calitatea de consilier 
judeţean pe care am avut-o de cele mai multe ori nu s-au desfăşurat astfel 
şedinţele. Felicit faptul că, chiar dacă propunerile opoziţiei să zicem nu au 
îndeplinit cvorumul necesar de voturi, sunt bifate, trecute şi sigur parte dintre ele 
am observat că există o anumită aplecare asupra acelor propuneri care ca 
întotdeauna şi în alte foruri nu toate neapărat trebuie să fie aprobate. Vă doresc 
succes în acest an 2014 şi sunt sigur că aşa cum se prezintă consiliul judeţean 
este un consiliu care în primul rând pune problemele cetăţenilor înaintea altor 
interese ştiu eu care de altfel nu au ce căuta într-un consiliu judeţean. Felicit şi 
succes în continuare pentru activitatea pe care o desfăşuraţi. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Dar totuşi nu am auzit un angajament de la dumneavoastră. Public. 
  Deneş Ioan: - senator - 
  Întotdeauna problemele judeţului Bistriţa-Năsăud sunt şi ar trebui să fie şi 
problematica pe care trebuie să o rezolve parlamentarii din judeţul Bistriţa-
Năsăud. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Eu vă adresez rugămintea să iniţiaţi dumneavoastră lucrul acesta. 
  Deneş Ioan: - senator - 
  Cu mare drag am să consult şi ceilalţi colegi pe care îi are în parlamentul 
României judeţul Bistriţa-Năsăud, dacă nu o să aibă deschidere........... 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Măcar câţi suntem şi o să facem informare tehnică, concretă. 
  Deneş Ioan: - senator - 
  Absolut domnule preşedinte. Aşa vom face. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mulţumesc. 

Vă doresc o după masă plăcută. 
Declar şedinţa închisă. 
 

* 
 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
 
 
 
 
 

    P R E Ş E D I N T E,    SECRETARUL JUDEŢULUI, 
EMIL RADU MOLDOVAN                         Iosif Redl 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Întocmit:  
Consilier asistent Răscol Maria 


